

Berlin, March 27, 2024

Job Description: Warehouse helper

Polar Refrigeration GmbH (TIG Holding Group) is a packager and installer of purpose built refrigeration equipment, compressor units and process plants. Located in the German capital Berlin, we design and build custom-made skids, packages and modular systems for specialized cooling applications.

With our industrial refrigeration and process design teams, we are able to provide our customers with turnkey systems to suit most cooling requirements and standards.

Polar Refrigeration equipment and solutions are a key parts of most industries – Oil & Gas, Petrochemical, Pharmaceutical, Renewable energy, Infrastructure and many more.

We pride ourselves on being customer oriented, offering ideal technical solutions with high quality and reliability.

Your tasks

- Incoming and outgoing goods inspection for identity and quantity
- Storage of the goods
- Packing, shipping and loading goods
- Preparation of freight, shipping and delivery documents
- Managing inventory systems
- Other tasks as per production manager instructions

Skills and qualifications

- Careful handling of the goods entrusted to you
- German language is required
- Knowledge of English would be an advantage
- Teamwork and flexibility
- Willingness to learn
- Reliability and punctuality
- Confident use of MS Office

Berlin, den 27.03.2024

Stellenbeschreibung: Lagerhelfer

Die Polar Refrigeration GmbH (TIG Holding Group) ist ein Aggregatehersteller und stellt Anlagen für die Kältetechnik nach Kundenwünschen her. Mit Sitz in Berlin entwerfen und bauen wir maßgeschneiderte Skids und modulare Systeme für spezielle industrielle Kühlanwendungen.

Mit unserem Team für Industriekühlung und Prozessdesign sind wir in der Lage, unseren Kunden schlüsselfertige Systeme zu liefern, die den meisten Kühlanforderungen und -standards gerecht werden.

Ausrüstung und Lösungen von Polar Refrigeration sind ein wichtiger Bestandteil der meisten Branchen – Öl und Gas, Petrochemie, Pharmazie, erneuerbare Energien, Infrastruktur und viele mehr.

Wir sind stolz auf unsere Kundenorientierung und bieten optimale technische Lösungen mit hoher Qualität und Zuverlässigkeit.

Ihre Aufgaben

- Wareneingangs- und Warenausgangskontrolle auf Identität und Menge
- Lagerung der Ware
- Verpacken, Versenden und Verladen von Waren
- Erstellung von Fracht-, Versand- und Lieferdokumenten
- Verwaltung von Bestandssystemen
- Sonstige Aufgaben gemäß den Anweisungen des Produktionsleiters

Fähigkeiten und Qualifikationen

- Sorgfältiger Umgang mit den Ihnen anvertrauten Gütern
- Deutsche Sprache ist erforderlich
- Englischkenntnisse wären von Vorteil
- Teamfähigkeit und Flexibilität
- Lernbereitschaft
- Zuverlässigkeit und Pünktlichkeit
- Sicherer Umgang mit MS Office